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Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina 

Interpelacja 
Szanowny Panie Prezydencie, 

W ramach dyżuru radnej otrzymałam zgłoszenie o utrzymującym się przez długi czas 
problemie związanym z przebywaniem osób bezdomnych na Rynku Staromiejskim. Osoby te są 
zwykle pod wpływem alkoholu i nagabują przechodniów i klientów przyległych lokali 
gastronomicznych prosząc o datki. Osoby bezdomne śpią notorycznie na przyległych ławkach 
i załatwiają bez pardonu swoje potrzeby fizjologiczne na trawniku. Właściciele przyległych lokali 
usługowych borykają się z tym problemem od dawna, ale dotychczasowe interwencje nie 
przyniosły do tej pory oczekiwanych rezultatów. Wizyty patroli policji i straży miejskiej prowadzą 
jedynie do spisania danych takich osób, pouczenia, oddalenia się ich na chwilę, a następnie powrotu 
na dotychczasowe miejsce. Właściciel Cafe Mondo otrzymuje sygnały od klientów 
przyjeżdżających z innych miast, że są zniesmaczeni zastaną sytuacją i to w centrum Koszalina, co 
powoduje że przekazują negatywne opinie innym odwiedzającym. 

Należy mieć na uwadze, że lokale dopiero zaczęły swoją działalność po ciężkim okresie 
pandemii i taka sytuacja zupełnie nie sprzyja odbudowywaniu działalności, ponieważ 
najzwyczajniej odstrasza klientów od wizyt w przyległych do lokali ogródkach zewnętrznych. Nie 
wpływa to również korzystnie na wizerunek naszego miasta, zwłaszcza w centrum. Należałoby się 
zastanowić nad rozwiązaniami systemowymi, biorąc przykład z innych miast np. Łodzi, Gdańska, 
skoro dotychczasowe interwencje służb nie przynoszą żadnych efektów. 

Z uwagi na powyższe bardzo proszę Pana Prezydenta o interwencję w tej sprawie. 
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